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Vendelcommissie 
 

 

 

VERSLAG VERGADERING FEDERATIE VENDELCOMMISSIE (FVC) D.D. 31-10-2023 

Aanwezig: 

Presidium:     Jos v.d. Ven en Leo Konings 

Maasland:      Marc Somers en Frie Klerks 

Kempenland:  Dirk-Jan Doensen en Fons Daniëls 

Peelland:        Stefan Klerkx en Frank v.d. Kam 

Land v. Cuijk: Oscar Huizinga en Marc Ermens 

Baronie:         Niemand aanwezig. 

 

Agenda: 

1. Opening. 

2. Vaststellen agenda en evt. toevoegen agendapunten. 

3. Verslag vergadering FVC d.d. 15-11-2022. 

4. Ingekomen en uitgegane stukken en mededelingen. 

5. Verkiezing leden van het presidium. 

6. Problemen met jureren en aanpassing lijst van juryleden. 

7. Definitieve besluitvorming lopende proeven. 

8. Nabeschouwing federatietoernooi Oploo. 

9. Bespreken federatietoernooi 2024 in Kring Kempenland. 

10. Organisatie jeugdtoernooi. 

11. Rondvraag. 

12. Sluiting. 

 

1 Jos van de Ven opent de vergadering met de Christelijke groet en heet iedereen 

welkom. 

 

2 Het vertrek van portefeuillehouder René van Loosbroek wordt als punt 2a aan de 

agenda toegevoegd 

 

2a René van Loosbroek is onlangs gestopt als portefeuillehouder VTBS en is 

teruggetreden uit het federatiebestuur. Hierover is een gesprek geweest tussen een 

afvaardiging van het federatiebestuur en de voorzitters en secretarissen van de VTBS 

commissies. Hierin is naar voren gekomen dat de commissies goed functioneren. Er is 

wel behoefte om 1 of 2 keer per jaar een bijeenkomst te beleggen met het 

federatiebestuur om lopende zaken te bespreken. Daarnaast wordt gezocht naar een 

opvolger voor René. Dit moet wel iemand zijn de op de hoogte is van het reilen en zeilen 

van het VTBS gebeuren. 

 

3 De notulen van de vorige vergadering worden goedgekeurd onder dankzegging aan de 

samensteller. Naar aanleiding van de notulen vraagt Dirk-Jan Doensen of er een 

alternatief is voor het vervaardigen van vendelstokken. Via Frank van Loon is dit niet 

gelukt. Er lopen nog besprekingen met fa. Kobo in Maarheeze. 

Marc Somers heeft een gesprek gehad met het jurylid inzake ophalen juryrapporten. 
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4 Ingekomen: 

Concept instellingsbesluit van portefeuillehouder VTBS. 

Richtlijnen voor gebruik nieuw logo en briefpapier NBFS. 

Richtlijnen voor aanvraag federatieve onderscheidingen. 

Uitnodiging vergadering VTBS toernooi van gilde Oploo. 

Verslag bijeenkomst federatiebestuur en commissies VTBS. 

Jaarverslag 2022 van de NBFS. 

Uitgaand: 

Verslag vergadering FVC dd. 151122 naar vendelleiders en portefeuillehouder. 

Lijst van juryleden naar vendelleiders. 

Correspondentie aangaande VTBS toernooi naar vendelleiders. 

Bedankbrief voor organisatie VTBS toernooi naar gilde Oploo. 

Werkplan en begroting FVC naar federatiebestuur. 

Uitnodiging vergadering FVC dd. 311023 naar vendelleiders. 

 

Het jaarverslag 2022 van NBFS zal digitaal worden doorgezonden aan de vendelleiders. 

 

 5 Bij gebrek aan tegenkandidaten wordt Leo Konings bij acclamatie herkozen in het 

presidium in de functie van secretaris. Leo bedankt de commissie voor het vertrouwen en 

deelt mee dat dit zijn laatste periode gaat worden. Jos v.d. Ven heeft al eerder 

aangegeven over 2 jaar te gaan stoppen dus het wordt tijd dat we gaan uitzien naar 

opvolgers voor beide functies. Het zou mooi zijn als eventuele kandidaten een jaartje 

‘stage’ zouden kunnen lopen. 

 

6 In het afgelopen jaar zijn er weinig problemen met juryleden geweest. Er wordt 

verzocht de juryleden er op te wijzen dat geen doorhalingen van punten op de 

juryrapporten zijn toegestaan. Verder wordt van de juryleden verwacht dat ze zo veel 

mogelijk opmerkingen over het optreden van de vendelier plaatsen op het juryrapport. 

Vendelleiders wordt verzocht hen hierop bij aanvang van de wedstrijd te wijzen. 

Het aanvraag systeem voor juryleden op gildedagen, zoals dit vorig jaar is afgesproken, 

blijft gehandhaafd. Het is wel raadzaam een datum aan te geven waarop men de namen 

van de juryleden wil hebben. Bij opgave van juryleden met nog weinig of geen ervaring 

dit ook aangeven zodat ze bij een ervaren jurylid kunnen worden ingedeeld. 

Eventuele wijzigingen op de lijst van juryleden graag uiterlijk 31 dec. a.s. doorgeven aan 

de secretaris FVC, in januari komt dan een nieuwe lijst. 

 

7 Zoals vorig jaar al besproken wordt nu opnieuw geconcludeerd dat de aanpassing bij 

het groepsvendelen met 3 vendeliers een succes is. Unaniem wordt daarom besloten om 

het reglement hierop aan te passen. De tekst op pagina 14 wordt als volgt gewijzigd: 

 

Groepsvendelen voor senioren 

Een vendelgroep voor senioren bestaat uit ten minste 3 vendeliers van één 

gilde. Aan groepsvendelen voor senioren mogen ook vendeliers deelnemen die 

jonger zijn dan 16 jaar, mits zij evenals de senioren gebruik maken van een 

stok met bol en vendel voor seniorenklassen (180 cm x 180 cm). Deze 

vendeliers mogen op hetzelfde gildefeest of federatietoernooi niet deelnemen 

aan groepsvendelen voor jeugd. Er wordt geen indeling gemaakt naar klasse 

prestatie. Wel kunnen de groepen worden ingedeeld in groepen van 3 of 4 

vendeliers en groepen van 5 of meer vendeliers, met dien verstande dat aan 

wedstrijden in groepsvendelen voor senioren slechts door één groep per gilde 

mag worden deelgenomen. De vendeltijd bedraagt minimaal 10 minuten. 
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Omtrent de proef met de C+ klasse ontstaat een discussie. Tijdens de 

federatietoernooien van 2022 en 2023 heeft slechts één vendelier deelgenomen. Ook 

tijdens gildefeesten in de diverse kringen is de deelname minimaal tot nihil. In het Land 

van Cuijk wordt kennelijk wel redelijk deelgenomen in deze klasse maar deze deelnemers 

laten verstek gaan op het federatietoernooi. Besloten wordt om de C+ klasse op federatie 

niveau af te schaffen. Afzonderlijke kringen kunnen op hun gildefeesten de klasse 

handhaven als ze dat willen. 

 

8 Het federatietoernooi in Oploo is prima verlopen en ook het weer zat dit jaar mee. Alle 

lof en dank voor het organiserende gilde. In de uitslagenlijst is toch nog een foutje 

geslopen. Gezien de deelname in klasse B heeft Roberto Philips van het gilde van Beugen 

nog recht op een 2e prijs. Marc Ermens zegt toe hiervoor te zorgen gelijk met de overige 

schildjes die nog nagezonden moeten worden.  

Het digitale systeem van inschrijven werkt goed. Nadeel is dat er op de dag zelf geen 

fysiek bewijs is nu er geen inschrijfformulieren meer zijn.  

 

9 Voor het federatietoernooi 2024 is kring Kempenland aan de beurt. Volgens Dirk-Jan 

Doensen overweegt zijn gilde, St. Joris Zesgehuchten, om de organisatie op zich te 

nemen. De bijdrage van de federatie bedraagt € 1.500,- en er mag € 5,- per deelnemer 

en per groep aan inschrijfgeld worden gevraagd. In november a.s. wordt een definitief 

besluit tot toewijzing van het kringbestuur Kempenland verwacht. 

 

10  Mede door het sterk terug lopende aantal jeugdvendeliers is het indoor jeugdtoernooi 

wat in het slop geraakt. Het gilde van Vught heeft eerder aangegeven bereid te zijn het 

toernooi in de komende jaren te organiseren maar heeft niets meer van zich laten horen. 

Jos v.d. Ven neemt contact op met Olivier Verstappen van het Vughtse gilde over een 

eventueel toernooi in 2024. 

 

11  Marc Ermens deelt mee dat het gilde van Oploo € 475,- aan inschrijfgeld voor het 

federatietoernooi heeft ontvangen. 

Verder maakt niemand gebruik van de rondvraag. 

 

12 Onder dankzegging voor ieders inbreng sluit Jos van de Ven de vergadering om 22.00 

uur met de Christelijke groet. 

 

De notulist, 

Leo Konings 

Secretaris FVC. 

 

 


